
  

 

  

  

 

Hierbij ontvangt u een volgende digitale Nieuwsbrief van CDA Nijkerk-

Hoevelaken. Een manier om u als leden op de hoogte te houden van alles wat 

in onze partij gebeurt.  

 

Joop van Ruler 

Voorzitter CDA Nijkerk-Hoevelaken 
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Motie communicatie 

 

Wellicht heeft u dit artikel 'College trekt boetekleed aan' voorbij zien komen in 

de Stad Nijkerk. Dit was naar aanleiding van een motie die onlangs werd 

ingediend door onze CDA-fractie in samenwerking met De Lokale Partij (DLP). 

Persoonlijk vind ik de term 'boetekleed' niet helemaal passend. In mijn 

katholieke geloof werd dit vroeger aangetrokken om de diepte van het geloof te 

betuigen. Het was Cathy van Maanen (DLP) en mij niet te doen om een (spijt-

)betuiging of een schuldige aan te wijzen. Onze intentie was om te zorgen dat er 

binnen de gemeente een richtlijn kwam. Namelijk dat 

inwoners minimaal 7 werkdagen van tevoren een uitnodiging op de mat mogen 

verwachten, wanneer zij door de gemeente voor een bijeenkomst of activiteit 

worden uitgenodigd. Wij denken dat deze richtlijn bijdraagt aan een 

betrouwbare, dienstverlenende en klantvriendelijke gemeente en waren blij dat 

deze unaniem werd aangenomen. 

 

Pam van de Weijer - raadslid CDA 

 

Motie: Document Nijkerk - 221215 Motie 13b (CDA en De Lokale Partij) 

Uitnodigingen aan inwoners en of organisaties op tijd (unaniem 

aangenomen).pdf - iBabs RIS (bestuurlijkeinformatie.nl) 

 

Artikel nalezen: College trekt boetekleed aan vanwege late informatie aan 

inwoners - StadNijkerk.nl Nieuws uit de regio Nijkerk 

  
 

  
 

https://nijkerk.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/2e561eae-5397-498e-8412-4c4f6fc023da?documentId=73d824bb-a9fd-4863-96e4-0b92435e101e&amp;agendaItemId=8643b232-1cdc-4cbd-8f16-025c06d9d55d
https://nijkerk.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/2e561eae-5397-498e-8412-4c4f6fc023da?documentId=73d824bb-a9fd-4863-96e4-0b92435e101e&amp;agendaItemId=8643b232-1cdc-4cbd-8f16-025c06d9d55d
https://nijkerk.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/2e561eae-5397-498e-8412-4c4f6fc023da?documentId=73d824bb-a9fd-4863-96e4-0b92435e101e&amp;agendaItemId=8643b232-1cdc-4cbd-8f16-025c06d9d55d
https://www.stadnijkerk.nl/lokaal/politiek/885660/college-trekt-boetekleed-aan-vanwege-late-informatie-aan-inwoners
https://www.stadnijkerk.nl/lokaal/politiek/885660/college-trekt-boetekleed-aan-vanwege-late-informatie-aan-inwoners


 

Aan de slag met de Havenkom! 

 

U heeft vast wel gehoord of gelezen over de plannen die op dit moment 

gemaakt worden rondom de havenkom van Nijkerk. Het is de bedoeling dat er 

ongeveer 600 woningen gebouwd gaan worden op deze mooie plek ,vlak bij het 

centrum. Dit plan vergt natuurlijk veel voorbereiding en overleg met inwoners en 

bedrijven, die binnen en buiten het plangebied liggen. 

Het plan is in 3 fasen verdeeld. In de commissievergadering van donderdag 8 

december jl. hebben we de bestemmingswijziging voor fase 1a besproken. Dit 

betreft het gebied, dat vrijkomt als het huidige gemeentehuis (niet het 

monumentale stadhuis) gesloopt is. Waarschijnlijk wordt het nieuwe 

gemeentehuis eind 2023 opgeleverd en kan de sloop begin 2024 starten. 

Het gaat hier om ongeveer 35 woningen en appartementen, geen groot plan, 

maar wel belangrijk om het gehele plan in werking te brengen. Zeker ook 

belangrijk voor de subsidie, die de gemeente Nijkerk voor het hele project 

Havenkom aangevraagd en gekregen heeft uit de pot 'Woningbouw Impuls". 

Het gaat hierbij om een bedrag van ruim 4 mln euro. Een voorwaarde is dat er 

binnen 3 jaar gebouwd moet worden. Met de start van Havenkom fase 1a 

kunnen we hier aan voldoen. We houden nog wel een slag om de arm, omdat 

enkele omliggende bedrijven bang zijn dat hun bedrijfsvoering belemmerd wordt 

door dit plan. Het college heeft in de beantwoording van de door hen 

ingebrachte zienswijze uitgebreid toegelicht dat dit plan hun bedrijfsvoering niet 

in de weg staat. Het is van belang om met deze bedrijven in gesprek te 

blijven. 

 

Het raadsvoorstel "Vaststelling bestemmingsplan Stadshavenfase 1a" werd 

unaniem door de raad gesteund. Het CDA hoopt dat we nu snel aan de slag 

kunnen met dit mooie project Stadshaven, de woningen zijn hard nodig. 

 

Bert Veldhuizen - raadslid CDA 

  
 



 

CDA-congres op 4 februari in Amersfoort 

 

Wellicht heeft u hem voorbij zien komen: de uitnodiging voor het partijcongres 

op 4 februari a.s. in 'De Rijtuigenloods' in Amersfoort. Mocht u het leuk vinden 

om net als mevrouw Ernsten (zie foto) het gesprek te voeren of geïnspireerd te 

raken door andere CDA-leden, zoals bijvoorbeeld Tweede Kamerlid Joba van 

de Berg (zie foto) op de Dag voor de Democratie afgelopen jaar: wees welkom! 

 

Aanmelden kan met uw relatienummer via: 

Partijcongres voorjaar 2023 – CDA Formulieren (cda-formulieren.nl) 

Uw relatienummer kunt u altijd bij de secretaris opvragen, mocht u het niet bij de 

hand hebben. 

 

  
 

 

 

 

 

https://cda-formulieren.nl/partijcongres-voorjaar-2023/?utm_source=&utm_medium=email&utm_campaign=21_AC_na_uitnodigingCONGRES_email_01_G_NL&utm_term=https%3a%2f%2fcda-formulieren.nl%2fpartijcongres-voorjaar-2023%2f&utm_id=5879137&sfmc_id=112077719&hem=17eb90c1ee287c49e00a26cd9923b7170671514f80dc55ee6787dda7fa7f77d2


 

Nieuwe fractiesecretaris gezocht! 

 

De fractie van het CDA Nijkerk-Hoevelaken is op zoek naar iemand die het 

team achter de schermen kan versterken met de organisatie van de fractie. 

 

In ruil voor jouw inzet ontvang je elke maand een vergoeding en krijg je een 

kans om achter de schermen te werken aan onze gemeente. 

 

CDA/CDJA-lidmaatschap is goed, maar geen vereiste. We laten je met alle 

plezier kennismaken met onze afdeling! 

 

Meer informatie is te vinden in het bijgevoegde artikel op onze website. 

Interesse? Neem dan contact met ons op via matthiasblankesteijn@gmail.com 

of bel/app naar (06) 46 52 71 24! 

 

CDA-fractie zoekt fractiesecretaris! 

 

  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

mailto:matthiasblankesteijn@gmail.com
https://www.cda.nl/gelderland/nijkerk-hoevelaken/agenda/nieuws/cda-fractie-zoekt-fractiesecretaris


 

CDA Vrouwenbijeenkomst 15 februari 

 

Op 15 februari vindt een eerste CDA Vrouwenbijeenkomst plaats. Deze zal 

plaatsvinden in het Paashuis vanaf 19:45. Thema: Veilig over straat. 

 

Neem gezellig iemand mee! 

 

  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Held van de Maand! 

 

Onze helden van de maand januari! 

De vrijwilligers van de 'Veense prak'. Elke eerste donderdag van de maand 

koken de vrijwilligers voor ouderen in de Voorpost in Nijkerkerveen. 

Namens het CDA zijn deze vrijwilligers bedankt voor hun inzet!

 

  

  
 

Werkbezoek Hoevelakense Bos! 

 

Deze maand is een afvaardiging van de fractie en het bestuur op werkbezoek 

geweest in het Hoevelakense Bos!  

Al lange tijd is er veel te doen om het Hoevelakense Bos. Eerder zijn er al 

plannen gepresenteerd, die nog niet tot uitvoering zijn gebracht. 

Ondertussen zijn er al wel verschillende initiatieven in het bos. Wist je 

bijvoorbeeld dat van de gerst die er geoogst wordt, bier wordt gebrouwen? En 

dat er van graan uit het Hoevelakense Bos brood wordt gebakken, dat bij de 

bakker in Hoevelaken verkrijgbaar is? 

 



 

De heer Van de Klundert heeft ons bijgepraat over wat er speelt rondom het bos 

en heeft ons kennis laten maken met de 'lokale' producten. 

 

Een geslaagd werkbezoek! 

 

 

Motie Sparrendam 

De CDA-fractie had voor de raadsvergadering van december een motie 
voorbereid inzake het voorontwerp bestemmingsplan herziening Veenwal 6, 
Sparrendam. Oftewel Hoeve Sparrendam aan de rand van het Hoevelakense 
bos. Het doel van het voorontwerp bestemmingsplan is om de horeca-
activiteiten te legaliseren. Gemeente en de uitbater zijn hier al jaren mee bezig 
tot ergernis van de omwonenden. Zij ervaren overlast van de feesten die tot 
diep in de nacht doorgaan. Daarnaast ontstaan er  onveilige situaties op de 
toegangsweg naar de hoeve, omdat deze er niet op berekend is om in korte tijd 
grote groepen bezoekers aan en af te voeren. Deze smalle ontsluiting kan bij 
calamiteiten tot onveilige situaties leiden. 

De motie vraagt het college niet langer mee te werken aan het verlenen van de 
legalisering van de huidige horeca-activiteiten en de raad te informeren over de 
vervolgstappen. 

Bij het opstellen van de motie waren ook de andere fracties betrokken. Zij 
tekenden alle dan ook mee. De motie is unaniem aangenomen. 

Harry Bokkers - raadslid CDA 

  
 

  
 

  

 



 


